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arribaren fonamentaïment u'acord perqué hi ha question? 

i détails de molta importancia que no s’arribà a una una 

nimitat de criteri i que cal setmetre-ho a l’alta considera

d o  de l’Assemblea.

Diu qué tots están d'acord amb qué el Sindicat ha de 

tractar sempre de potencia a potencia i que tots els met

ges sindicats vénen obligats a acatar i complir exacta- 

ment el que el Sindicat acordi : disposa.

Diu que no n’hi ha prou de legislar, que el Sindicat 

ha d’intervenir en tot, àdhuc en els contractes.

Diu que eli considera que el Sindicat té el delire de 

vetllar per tots els mitjans per la defensa col-lectiva deis 

interessos deis metges i que, aconseguit això, ha de vet- 

llar també per la puresa dels seus principis respectant 

l’essènda liberal de la professió médica.

F a constar nue la discrepancia en el detall creu que té 

prou importancia per a fer-les constar i millorar l ’arti- 

cuíat respectant els principis libérais dels Sindicat.

Es refereix a l’exeés de burocracia que creu que com

portaría Torganització d’aquest servei tal com es pro- 

jecta.

M anifesta la seva opinió contrària a la forma com 

consta en el dictamen la manera d’inscriure’s a aquest 

servei. Creu que la prestado dels serveis ha d’éeser v o 

luntaria i acordada expressament per demanda tàcita del 

soci.

Objecta també la manera de distribuir els ingresso.«*. 

Creu que cada qual pot i deu disposar 1-liurement rîel 

seu treball. A lla  on els companys vulguin partîr-se 

seus interessos sera una magnífica prova de companvonia. 

però alla on per qualsevulla circumstància no arribin a 

aquest acord, el Sindicat no noi imposar. aquesta distfi- 

buciò d’ingressos per parts iguals encara que només si

guí en un 50 per 100.

Es refereîx després al premi o tant per cent assenyi- 

lat com a retribució dels serveis i, després de fer constar 

que no hi ha suficiente éléments de iitd;ci per assenyalar 

un tant per cent, diu que el princìpi sindical que eli c  

preferible sempre és el cobrament per serveis.

Parla a continuació de la base 3.a que diu que els >n- 

teressos es distribuirán a proporció dels assegurats i 

creu que s’ha de tenir present que. a més del nombre d’as- 

segurats, s’ha de tenir present la importancia del rise.

Acaba dient que el Sindicat no ha d’oblidar mai el 

principi de qué ha de tractar de potencia a potencia, 

com ha dit el Dr. Mestres i Miquel, però si dintre d’aixó 

és possible de respectar l’esperit liberal de la professió 

creu que el Sindicat ha de procurar fer-ho.

Finalment, diu que el Consell sotmet l ’assumpte a IVAr- 

semblea i que tots acataran com és degut la resolució 

sobirana de l ’Assemblea.

Intervé el Dr. Trabal que després de fer constar que 

aquest assumpte interessa primordialment ais metges que 

exerceixen en el medi rural, diu que eli malgrat no c?- 

nèixer bé el medi per a exercir a Barcelona desitja in

tervenir. Fa notar la dificultat que diu es desprén de qué

no es concreti bé la relació d’assegurats, car es tracta 

més de finques que deis homes que hi treballen, la qual 

cosa creu que es presta a confusions.

F a esment de les proposicions d’acord que presenta <1 
Consell en les quais es tracta en termes generics d’acci

dents del treball, en qual cas queda compres, àdhuc tot 

el de Barcelona, a la qual cosa no podrà donar-hi la se

va conformitat.

Fa remarcar la importancia que tindria aquesta propo- 

sició si se li donés aquest abast i acaba demanant que 

l’Assemblea es manifesti amb la màxima responsabilitat.

Intervé el Dr. M ira que comença fent constar la seva 

satisfaccio perqué s’hagi començat a parlar de temes pro- 

fessionals en una Assemblea que es celebra ja a casa 

nostra.

Li sembla bé el projecte que es débat per a arribar a 

un acord amb la Unió de Sindicats A grco les, però no 

ho creia procèdent estendre-ho a les entitats i empreses 

mercantils. perqué això seria donar-los una forca que no 

creu convenient donar-los-hi en aquest moment que no 

considera oportii estant en vigílies de la implantado de 

l ’Assegurança social.

Crida l’atenció sobre aquesta qüestió de principi que 

e VI exposa.

Intervé el Dr. Mundi per a fer remarcar en primer te**- 

me que aquesta assegurança s’ha impiantai sense escol

tar els metges i situar-los de manera tati desemparada 

que, àdhuc, hi ha el perill de qué els metges hagin de 

traballar de frane obligats pel seu carácter de metges 

Titulars.

Rebat el que ha dit el Dr. M as i O liver de qué no es 

respecta l’essència liberal de la professió i diu que dei- 

xant la llibcrtat d’inseripció i oferint a l ’accidentat la 

1-Kuure elecció de metge queden .salvats aquests princi

pis.

F a  esment de les dificultáis que té el metge si ha de 

contractar individualmente i després de citar diversos as- 

pectes per a demostrar-ho i de fer referencia a l’exps- 

riència de l ’àssegurança maternal, parla de la manera de 

cobrar els serveis i es refereix a les dificultáis en els ac

cidents en general que considera molt deficientment re

tribuios i, en canvi, creu que de la manera com ho pro- 

jecta el Consell en el seu acord sera molt més benefi

cios pcls companys.

Intervé el Dr. Segura i Pèrez. Creu que la llibertat del 

metge ha d’ésser l ’aspiració màxima però, en canvi ~ 

Barcelona veicm molts serveis contractais i això que 

sempre ho hem defensat a Barcelona i ho estem fent no 

veu perqué hem de posar obstacles a fora.

Precisament en questions d’accidents del treball ha do

uât ocasió a molts conflictes i a ixò  podria esdevenir; més 

a fora i creu que amb el contracte collectiu això s’évi

ta.

Si els forans ho proposen és que almenys la majoria r.i 

estan d’acord i eli. com a Delegai de Barcelona, creu que 

no s’hi pot oposar.


